
 

Referat 
 

STYREMØTE NR. 3 i ØIL – 18.06.2012 
 
 

Møte  Referat   

Dato 18.06.2012  kl. 1900 Deltakarar Trude Torvund / konstituert leiar       
                              og kasserar  
Per Dysterud / nestleiar  
Rune Vik/ skrivar 
Øystein Roe Sundøy / styrelem 
Jan Tore Alvsaker/ styrelem 
Åshild Bekkesletten/ 1. vara 

 
 

Stad Holmatun Forfall Sonja Fagerheim/ styrelem 
Leiv Sandven/ trimgruppa 
Lillian Kvamsøy/ HC-gruppa 

 

Referent Rune Vik Kopi Olav Kreken/ orientering  
Neste 
møte 

måndag  
27.08.2012 kl. 1900 

   

 
 

Nr Sak Frist Ansvar 
oppfølging 

3.1 
 
.1 
 
 
 
 
.2 
 
 
 
 
.3 
 
 
 
 
 
 
 
.4 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Saker   
 
Søknad om treningstider i idrettshall – søknadsfrist 01.07.2012 
 
Åshild sender inn søknad om halltid. 
 
 
Utlysing av skule-/ folkehelsemidlar 2012 – søknadsfrist 22.06.12 
 
Hardanger talentutvikling ved Roger Vassnes /Ingmar Sægrov 
har kontroll. 
 
Open hall  
 
Satse på to ”open hall”-arrangement i haust. 

- Nr. 1 saman med Øystesetrimmen søndag 23.09.2012 
- Nr. 2 søndag 18.11.2012 

 
Rune bestiller halltid! 
 
Hoppanlegg på Myrane – lynnedslag  og skade på el. anlegget 
 

- Gjensidige Forsikring ASA v/ Magnus Vestin har i epost 
datert 03.05.2012 stadfesta at el.anlegget/sikringsskap 
kan reparerast i samsvar med motteke tilbod frå Kvam 
elektro AS.  

 
- Rune purrar Kvam elektro v/ Tormod Laupsa om 

gjennomføring av reparasjonsarbeidet.  
 

 
 
 
 

 
 
 
 
1/7-12 
 
 
 
 
22/6-12 
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Åshild/Leiv 
 
 
 
 
Roger Vassnes 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rune V. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rune V. 
 
 
 
 
 
 



.5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
.6 

Uttale til Kvam herad sin barnehageplan 
 
ØIL-styret har gjeve følgjande uttale til barnehageplanen som var 
ute på høyring. Sitat frå uttale datert 13.05.2012: 
 
Utale om fysisk aktivitet og barnehageplan for Kvam herad. 
Øystese idrettslag (ØIL) drøfta i styremøte måndag 7. mai 2012 fysisk aktivitet 
for born og ungdom. 
 
ØIL er kjend med at Kvam herad arbeider med ny barnehageplan. I denne 
samanhengen vil ØIL be Kvam herad ta med i planlegginga ei utvikling som set 
fysisk aktivitet og utvikling av denne inn i ein større samanheng. 
 
Eit av dei tema som er svært mykje framme i dagens samfunnsdebatt er mangel 
på fysisk aktivitet og utvikling av borna og unge. Det er i denne samanhengen at 
ØIL vil peike på kva ein gjennomtenkt planlegging av ny barnehage har å seia, 
der ein legg vekt på m.a.: 

a) Gode høve til allsidig fysisk aktivitet 
b) Gode område for å kunna utøve fysisk aktivitet på ein 

naturleg måte. 
c) Gode høve til samarbeid og kunnskapsutvikling om fysisk 

aktivitet for born og unge. 
 
Me deltek gjerne i ein diskusjon om temaet. 
 
Torefjellstrimmen – i ny drakt ? 
 
Diskusjon om kva form arrangementet skal ha i framtida – 
kanskje eit ”OPPTUR”-arrangement.  
 
Sjekke med Kvam LSK og/eller Kvam turlag om samarbeid. 
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Rune V. 

3.2 
 

Fotballgruppa 
 
 

 
 
 

 

3.3 
 
.1 

Friidrett/trimgruppa 
 
 

 
 
 

 
 
  

3.4 HC-gruppa   
3.5 Symjegruppa   
3.6 Hoppgruppa   
3.8 
 
.1 
 
 
 

Økonomi 
 
 

  
 

3.9 
 
.1 
 
 
 
 
2.9. 

Eventuelt 
 
 
 
 
Tidlegare styresaker under oppfølging 
 
ØIL-historikk 
 
Protokollar m.v. står på ein pall på Fruktlageret. 
 
Sjekk med Kvam herad om innlevering av historisk materiale. 
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Rune Vik/ skrivar 


